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Application for National Anthem and Regional Flag Tool Kit for Hong Kong 

Athletes and Teams Engaging in International Sports Events  

香港運動員及隊伍參與國際體育賽事 申請使用國歌和區旗工具包 

 

Name of Organisation / Sports Association 

機構/體育總會名稱： 

 

Name of Contact Person 聯絡人姓名：  

Contact Email 聯絡電郵：  

Contact Phone Number 聯絡電話：  

Name of Team Leader 領隊姓名： 

(Team Leader will be responsible to hand in the 

materials to local organizing committee (LOC) 

領隊負責將物資送交至賽事主辦機構）  

 

Name and Period of Competition to Attend 

參與賽事名稱及期間： 

 

Number of HK Delegate and Role 

香港代表團人數及身份： 

 



Reply Slip 回條 

 

To：Hong Kong Paralympic Committee (HKPC) 致香港殘疾人奧委會 (殘奧會)  

 

I hereby declare that：本人謹聲明 

 

□ I have received TWO sets of Toolkit, include a total of TWO USB Thumb 

Drives and TWO Regional Flags in good condition. 我已接收兩套工具包，包

括兩只 USB 儲存器及兩支區旗，所有物品均完整及狀況良好。 

□ I also acknowledged the role of Team Leader to ensure handling of these 

materials to be used in the competition. Team Leader will ensure athletes 

are aware of the latest “Guidelines on Handling the Playing of the 

National Anthem and Raising of the Regional Flag for Hong Kong Athletes 

and Teams Engaging in International Sports Events” (香港運動員及隊伍參

與國際體育賽事期間處理播放國歌和升掛區旗的指引) issued by HKPC.  我已

知悉領隊於賽事中使用及處理這些物品的職責，領隊會確保參與國際體育賽事的

香港運動員及隊伍知悉由殘奧會最新出版的「香港運動員及隊伍參與國際體育賽

事期間處理播放國歌和升掛區旗的指引」。 

 

Signature 簽署：____________________________                           

 Name 姓名：____________________________                             

Post 職銜：____________________________                             

  Date 日期：____________________________                              

Note： 

Please put a “” in the appropriate box 

 


